
Zápis z kolegia děkana FŽP z 27.2. 2007 
  
Přítomni: Doc. Seják, Dr. Richter, Mgr.Vojtíšek, Dr.Vosátka, Dr. Dolanský, Ing. Brůna, Prof. 
Vráblíková,  Doc. Blažková, Doc. Janoš 
 
KD (18.4. 2006) 
Bod č. 3 – akreditace  
Environmentální geoinformatika (magisterské studium) – dokončeny sylaby předmětů, 
dopracovat žádost a připravit pro jarní zasedání VR, kontaktovat prof. Hřebíčka z důvodu 
jeho připomínek k připravovanému programu. 
Pro: Dr. Dolanský 
Termín: 20.2.2007   pokračuje 
 
Environmentální management (magisterské studium), dopracovat žádost a připravit pro jarní 
zasedání VR 
Pro: Dr. Vosátka 
Termín: 20.2.2007    pokračuje 
 
 
Revitalizace krajiny – doporučeno doplnit podle připomínek členů VR a předložit AK. 
Dokončit přípravu podkladů k žádostem o akreditaci – oslovit zainteresované pedagogy 
ohledně aktualizace tabulek. 
Pro: Prof. Vráblíková  
Termín: 20.2. 2007    pokračuje 
 
 
Do příštího kolegia (13.3.2007) předloží proděkan pro studium všechny tři návrhy . 
Schůzka ke studijním programům se bude konat dne 8.3.2007 v 8 hod. v zasedací 
místnosti  
Pro: Doc. Seják, Dr. Richter Dr.Vosátka, Dr. Dolanský, prof. Vráblíková 
 
KD (9.1.2007) 
Bod č. 1 
Úpravy internetových stránek FŽP UJEP, průběžná kontrola aktuálnosti. Průběžná aktualizace 
i ze strany kateder a pedagogů. 
Pro: Brůna, Novák, Jozsa + pedagogové FŽP pokračuje 
T: průběžně  
 
Bod č. 2 
Problematika hodnocení předmětů ve STAGu. Otevření části A a povinnosti otevřít část – B.  
Pro: vedoucí kateder     pokračuje   
T: 13.3.2007 
 
Různé 
Doc. Seják: 
Informace o 7. rámcovém plánu se koná 14.3.2007 v 10 hod. na rektorátu UJEP, zasedací 
místnost (11patro). 
Přednáší zástupkyně z  Technologického centra. 
 
 



Doc. Blažková: 
 - Dne 15.2.2007 proběhla obhajoba grantů FRVŠ, všechny 4 projekty FŽP byly schváleny 
bez připomínek (doc. Ritschelová 2x, prof. Vráblíková, ing Kříženecká) 
- Dne 22.2.2007 bylo projednáno a schváleno 5 interních grantů FŽP (Ing. Brůna, 
Ing.Pokorný, RNDr Machová, Dr Holec, Ing. Kříženecká),1 int. grant bude projednán 
dodatečně.( Ing. Křováková ) 
- Věda a výzkum: Byl získán projekt V a V na MMR na 5 let  
(předkladatel prof. Vráblíková) 
- Ediční činnost: Stav přípravy  časopisu Studia Ecologica č.1 
Je předloženo 11 článků o 96 stranách . Je hotovo 9 oponentských posudků 
- Erasmus- na FŽP studují 4 studenti z Turecka. (přednášky a cvičení -  Doc. Ritschelová, 
Doc. Janoš, Doc.Blažková, Dr. Neruda, Mgr.   Kolenatý ) 
 
Prof. Vráblíková:   
Připomínky ze senátu o zapisování známek do STAGU byly projednány. 
- Dotaz na technický stav služebního auta (červená fabie). 
(Odpověď: v roce 2007 bude koupeno nové auto) 
 
Dr.Vosátka: 
- Požadavek na zprovoznění propojení PC a internetu v aule. 
- Dotaz na možnost tisku na recyklovaný papír. 
(Odpověď: firmy při používání rec. papíru  odmítají záruky za údržbu kopírek) 
 
Dr. Richter: 
- Informace o nabídce  MŠMT pro činnost pedagogů v zahraničí. 
- Dotaz na využívání vypsaných termínů zkoušek. ( 57%) 
  
Jednání kolegia bylo ukončeno v 15,45 hod. 
 
Další kolegium bude 13.3.2007 ve 13.30. 
 


